
Generalforsamling lørdag den 18. marts 2017

Inden generalforsamlingen begyndte i vore 
klubhus på Østergaarden, var flittige Henriette og
Ole mødt op for at arbejde på Rideselskabets 
hjemmeside m.m. Selvom Per havde sat varme på
en time før, frøs de med anstand. Det hjalp på 
varmen, da alle 13 deltagere var samlet til 
Rideselskabets 10. ordinære generalforsamlingen.
Det hjalp også, at Stoffer medbragte en meget 
velkommen varmer – nemlig en flaske ”En lille 
en” fra sin sponserende hustru. Den satte vi alle 
stor pris på.

Som sædvanlig var der stor talelyst, når ARS-érne
er samlet. Dirigent Aase gjorde en god indsats for
at holde os på sporet. Dejligt at operafestivalen i 
Aalborg er flyttet, så Gitte kunne være med til 
generalforsamlingen. Gitte kunne derfor få den 
ikke så lette opgave at skrive referat.

Det gik rigtig godt med at få sat datoer på mange 
af årets perlerække af spændende arrangementer. 
Den velkendte korpsånd Rideselskab viste sig 
igennem hele generalforsamlingen, idet det gik 
meget let med at få udpeget tovholdere til de 
enkelte aktiviteter. Både formanden og kassereren
blev genvalgt for en toårig periode. Formanden 
tilkendegav, at det bliver hans sidste periode. 
Det samme gjorde kassereren vist nok også.

Oldfrue Lena havde indkøbt lækkert smørrebrød, 
som blev modtaget med velbehag. 
En hyggelig og udbytterig dag kunne afsluttes 
efter de sædvanlige 4 timer.

Referent Per


